
       學院
           College
         (Department) 醫學院
 
 

學費別
Programs & Rates

除牙醫系及醫學
系以外(College of

Medicine (except
Department of
Medicine and

Dentistry ))

醫學系
(Department of

Medicine)

牙醫系
(Department of

Dentistry)

學費
(Tuition Fees-per
semester) 37,26440,85130,58330,31130,58330,58330,311

雜費
(Miscellaneous Fees-
per semester) 24,20831,04026,10015,54023,00022,52014,760

總計 (Total) 61,47271,89156,68345,85153,58353,10345,071

※學士班延畢生修習9學分(含)以下者，僅繳納學分費，每學分為1,530元；10學分以上者應繳交全額學雜費，免繳學分費。

※學士班延畢生修習體育、軍訓課程學分費以2學分收費，補強英文以1學分收費(每學分為1,530元)。

※新生第㇐學期需繳交新生網路使用費1,200元及語言教學使用費600元(語言教學使用費上、下學期共計1,200元)。
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Newly-enrolled students have to pay the internet usage fee of NT$1,200 and Language Laboratory Fee NT$600 in the first semester. (For first and second
semester Language Laboratory Fee cost NT$1,200 in total.)

For undergraduates who postpone their graduation and take less than 9 credits can pay credit fees (each credit is NTD1,530). If taking more than 10 credits, students have to pay
the full tuition fee.

For undergraduates who postpone their graduation, the class for “Physical Education” or “Promoting English Proficiency” will be separately charged NT3,060 (NT1,530*2=NT
3,060).

工學院

電機資學院

規劃與設計學院
 (College of Engineering,

College of Electrical
Engineering &

Computer Science,
College of Planning and

Design)

文學院

社會科學院
(College of Liberal

Arts, College of
Social Sciences)

理學院

生物科學與科

技學院
(College of Sciences,
College of Bioscience

& Biotechnology)

管理學院
(College of

Management )

國立成功大學112學年度學士班外國學生和大陸地區學生學雜費收費標準表
NCKU Tuition Fees, Credit Fees and the Miscellaneous Fees in 2022/2023 Academic Year

( For Foreign Students and Mainland Chinese Students)



文學院
(College of
Liberal Arts)

理學院
(College of
Sciences)

工學院
(College of

Engineering)

全校跨院系學
位學程
(Program

Interdisciplinary
Sustainability

Studies)

電資學院
敏求學院

(College of Electrical
Engineering &

Computer Science、
Min Wu School of

Computing)

規劃與設計
學院

(College of
Planning and

Design)

管理學院
(不含AMBA)

(College of
Management,
not including

AMBA)

醫學院
(College of
Medicine)

社會科學院
(College of

Social
Sciences)

生物科學與
科技學院
(College of

Bioscience &
Biotechnology)

半導體學院
(Academy of

Innovative
Semiconductor
and Sustainable
Manufacturing)

學雜費基數
(Basic tuition fee-per

semester)
34,200 39,600 41,100 41,100 41,100 34,740 44,010 34,200 39,600 41,100

學雜費
(含基本學分費)

(Full tuition including
basic credit fee)

54,600 54,600 57,300 56,100 59,700 57,540 60,810 52,800 55,800 56,100

學雜費
(含基本學分費)

(Full tuition including
basic credit fee)

51,000 55,200 56,700 54,900 53,700 57,540 62,010 53,400 55,800 56,100

※112年2月(含)以後入學之碩博士新生依本表收費，前4學期(不含休學)收取學雜費含基本學分費，第五學期起僅收學雜費基數。
Master's and doctoral students who enroll in or after February 2023 will be charged according to this table. 
In the first four semesters (not including suspension) , students will need to pay the tuition and basic credit fees. From the fifth semester on, students will only need to pay the tuition fee.
※新生第㇐學期需繳交新生網路使用費1,200元。
Newly-enrolled students have to pay the internet usage fee of NT$1,200.
※111年9月以前入學之碩博士舊生維持二階段收費，第㇐階段繳學雜費基數、第二階段繳交學分費(每學分2,400元)。
Master’s and doctoral students enrolled before September 2022 will continue to be charged based on two stages. 
Students will need to pay the tuition fee during the first stage, and pay the credit fee during the second stage. The credit fee is NT$2,400.
※經營管理碩士學位學程(AMBA)學生學雜費基數為34,740元，學分費每學分為7,500元。

For AMBA students, tuition fees(per semester) is NT34,740, per credit fee is NT7,500元。

※跨領域神經科學博士學位學程學生採本地生收費標準
Ph.D. students in the Taiwan International Graduate Program in Interdisciplinary Neuroscience (TIGP) will be charged according to local student standard fees.
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國立成功大學112學年度碩、博士班外國學生和大陸地區學生學雜費收費標準表
NCKU Tuition Fees, Credit Fees and the Miscellaneous Fees in 2022/2023 Academic Year

 ( For Foreign Students and Mainland Chinese Students in Master's and Doctoral Programs. )

博士班
Doctoral

Program

                     學院

                   College  (Department)

     學費別
       Programs & Rates

碩士班
Master's
Program


